
Interpellatie – GR 19-6-2023 

Vlaams Belang Ranst 

 

Gevaarlijke loslopende Turkse herdershonden aan het wandelpad – (Millegem Ranst) 

Eigenlijk moeten we dit dossier niet toelichten.  Wij hebben hierover een interpellatie gedaan in de 
gemeenteraad van oktober 2020 en in de politieraad van december 2021.  ATV is ter plaatse geweest 
en nu was GVA ook onmiddellijk vragende partij om dit laatste incident van 1 juni jl. op te volgen en 
een artikel te schrijven. Titel: “ALWEER bijtincident met Turkse herdershonden op Millegempad”. 

Nogmaals kort samen gevat: 

Sinds juni 2020 (of vroeger) lopen er zéér sporadisch één of meer Turkse herdershonden los aan het 
wandel- en fietspad naast het voetbalveld van KFC Ranst. 

De honden lopen achter joggers – wandelaars – fietsers.  Enkele worden zelfs besprongen en 
gebeten.  De politie moet dikwijls tussen komen.  In totaal heeft de eigenaar voor € 1000,00 aan 
gasboetes gekregen voor deze gevaarlijke loslopende honden. 

In juli 2020 wordt een hondje DOOD gebeten. De eigenaar (of oppasser van de hond) wordt verwond 
aan zijn handen waardoor hij een blijvend lichamelijk letsel  overhoudt. 

Vrijdag 27/11/2020 wordt een puppy (poedel Cubby) aangevallen door twee van de Turkse herders.  
Met ernstige letsels als gevolg voor hondje en eigenaar. 

Burgemeester Johan De Ryck doet wat hij bestuurlijk kan en laat 2 honden in beslag nemen.  Deze 
worden volgens de eigenaars terug gebracht naar Turkije. Mogen we daar eens mee lachen?  Is dit 
werkelijk gebeurd? 

Hier is potentieel gevaar voor: 

 Wandelaars 
 fietsers 
 Sporters jong en oud (naast liggende voetbal terreinen – tennis/padel velden) 
 Politiemensen 
 En vooral HONDEN 

Laat het bestuur zich nu echt inpakken door 1 man?  Eigenaar van Anatolische herdershonden die 
niet thuishoren in een kapotte serre of in een hondenhokje op een binnenkoer! 

Zal het bestuur eindelijk luisteren naar de noodkreet van de Ranstenaar om te zorgen dat de 
VEILIGHEID kan gegarandeerd worden? 

 

Vlaams Belang Ranst 

 



 

 

 


